
Bestyrelsesmøde den 22 januar 22 

Kim var med online 
Tilstede ellers: Rasmus, Kurt, Berit, Mads og Niels 
  
Der er kommet forespørgsel om vi skal have postkasse oppe ved postkasse anlæg. 
Vi afventer Post Nord. Der er folk som gerne vil have deres postkasse ved huset. 
Hvem står for vedligeholdelse af evt. ødelagte postkasser? 
  
Der skal klippes grene som hænger ud over grøfter på arbejdsdagen. 
Der er planlagt en gang klipning af hyben den 12. marts, og sprøjtning på arbejdsdag.  
Lasse har mulighed for at have en stor vandbeholder. 
Dorthe indkøber noget sprøjtemiddel. 
  

Alle har betalt deres kontingent med rykker og evt. salær        
Berit har ringet og skrevet til dem der manglede. Godt gået. 
Men Berit er blevet svinet til af dem hun har talt med. Det kan folk ikke være bekendt. De burde bare betale, 
uden brok. 
Vi snakker om at regnskabet evt. skal overtages af revisor. 
Rasmus undersøger. 
  
Vi flytter generalforsamlingen til 2. weekend i efterårsferien. Det betyder også at vores arbejdsdag bliver 
flyttet. 
Rasmus sørger for at flytte Als Kro. 
  
Grøfter er ikke blevet spulet da der var høj vandstand. Bliver der problemer kommer han og spuler. 
Vejene har været gode i år. Kurt og Rasmus tager en snak med ham igen og forlænger aftalen. 
  
Der har været et par træer der er væltet. Der står flere dårlige træer, som på sigt kan være farlige og vil vælte. 
En god ide at tjekke træer ved veje på arbejdsdag. 
  
Rasmus prøver at tage fat i 156 ang. udbedring af vej. 
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